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Innstillinger og vedtak i Engerdal fjellstyres møte 12.11.19. 

 

Sak 67.19 Ark 012.1  

Godkjenning av innkalling og møtereferat fra møte den 07.10.19. 
 

Etter spørsmål fra møtets leder ble innkallinga til møtet godkjent. 

Saklista for møtet ble godkjent. 

Møtereferat fra møte den 07.10.19 ble godkjent.  

 

 

Sak 59.19 Ark 137  

Ny behandling: Søknad om etablererstipend – Sebastian Joten Langsjøvold. 

 
Administrasjonens forslag til vedtak:  

Søknaden fra Sebastian Joten Langsjøvold om etablererstipend avslås. Fjellstyret i 

Engerdal ønsker ikke å disponere midler til næringsformål fra Bidragsbudsjett 2019 til 

tiltak som ligger utenfor fjellstyrets administrative område.   

 

Fjellstyret fremmet følgende forslag til vedtak: 

1. Gardsbruket Langsjøvollen har beiterett og virkesrett på statsallmenningen i Engerdal, 

selv om bruket geografisk ligger i en nabokommune til Engerdal. På dette grunnlag 

faller bruket innenfor rammene for Fjellovens § 11 mht. tilskudd til næringsliv. 

Fjellstyret kan bruke denne rammen fullt ut, men kan også velge å bruke en 

innskrenket ramme. Som hovedregel vil Engerdal fjellstyre begrense seg til å gi 

tilskudd til bruk som ligger innenfor kommunegrensene. I tilfellet med Langsjøvollen 

vil fjellstyret imidlertid - under en viss tvil - gjøre et unntak fra dette, på grunnlag av 

brukets særegne geografiske plassering, som et enbølt gardsbruk svært tett inntil 

kommmunegrensa, og hvor gårdsfolket – i det daglige – blir regnet som sømådøler og 

engerdøler. Søker innvilges halve beløpet av det de andre søkerne fikk innvilget i 

etablererstipend, med kr 17 400,-. Beløpet anføres Bidragsbudsjettet 2019 næring 

«Storfehold».  

2. Beløpet utbetales mot dokumenterte utgifter i henhold til Bidragbudsjettets regler.  

3. Tilskuddet dekkes ved at avsnitt «Storfehold» økes med kr 17 400,- for inneværende 

år. 
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Fjellstyrets forslag til vedtak enstemmig vedtatt. Fjellstyrets vedtak ble dermed som følger: 

Fjellstyrets vedtak: 

1. Gardsbruket Langsjøvollen har beiterett og virkesrett på statsallmenningen i Engerdal, 

selv om bruket geografisk ligger i en nabokommune til Engerdal. På dette grunnlag 

faller bruket innenfor rammene for Fjellovens § 11 mht. tilskudd til næringsliv. 

Fjellstyret kan bruke denne rammen fullt ut, men kan også velge å bruke en 

innskrenket ramme. Som hovedregel vil Engerdal fjellstyre begrense seg til å gi 

tilskudd til bruk som ligger innenfor kommunegrensene. I tilfellet med Langsjøvollen 

vil fjellstyret imidlertid under en viss tvil gjøre et unntak fra dette, på grunnlag av 

brukets særegne geografiske plassering, som et enbølt gardsbruk svært tett inntil 

kommmunegrensa, og hvor gårdsfolket – i det daglige – blir regnet som sømådøler og 

engerdøler. Søker innvilges halve beløpet av det de andre søkerne fikk innvilget i 

etablererstipend, med kr 17 400,-. Beløpet anføres Bidragsbudsjettet 2019 næring 

«Storfehold».  

2. Beløpet utbetales mot dokumenterte utgifter i henhold til Bidragbudsjettets regler.  

3. Tilskuddet dekkes ved at avsnitt «Storfehold» økes med kr 17 400,- for inneværende 

år. 

 

 

 

Sak 64.19 Ark 434  

Ny behandling: Søknad om grunneiers samtykke motorf.l. §10 – Tufsingdal kjørelag 
 

Administrasjonens forslag til vedtak:  

I henhold til § 12 i Fjelloven gir Engerdal fjellstyre sitt samtykke etter § 10 i Lov om 
motorferdsel i utmark og vassdrag til at Tufsingdal Kjørelag kan kjøre med beltevogn 
etter omsøkt trase langs den gamle postruta mellom Elgå og Tufsingdalen. Samtykket 
gjelder for den perioden dispensasjon fra Engerdal kommune gjelder og følger de 
forutsetninger kommunen og Fylkesmannen har gitt i sine dispensasjoner.   

 

Fjellstyret fremmet følgende endrings- og tilleggsforslag (i kursiv) til administrasjonens 

forslag: 

1. I henhold til § 12 i Fjelloven gir Engerdal fjellstyre sitt samtykke etter § 10 i 
Lov om motorferdsel i utmark og vassdrag til at Tufsingdal Kjørelag kan kjøre 
med beltevogn etter omsøkt trase langs den gamle postruta mellom Elgå og 
Tufsingdalen. Samtykket gjelder for den perioden dispensasjon fra Engerdal 
kommune gjelder og følger de forutsetninger kommunen og Fylkesmannen har 
gitt i sine dispensasjoner.  

2. Det vises til uttalelse fra Fæmund sijte. Det forutsettes at Tufsingdal kjørelag 

tar kontakt med Fæmund sijte og gjennomfører veiing i samråd med disse.  
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Administrasjonens forslag til vedtak med fjellstyrets endringer og tillegg enstemmig vedtatt. 

Fjellstyrets vedtak ble dermed som følger: 

Fjellstyrets vedtak: 

1. I henhold til § 12 i Fjelloven gir Engerdal fjellstyre sitt samtykke etter § 10 i 
Lov om motorferdsel i utmark og vassdrag til at Tufsingdal Kjørelag kan kjøre 
med beltevogn etter omsøkt trase langs den gamle postruta mellom Elgå og 
Tufsingdalen. Samtykket gjelder for den perioden dispensasjon fra Engerdal 
kommune gjelder og følger de forutsetninger kommunen og Fylkesmannen har 
gitt i sine dispensasjoner.  

2. Det vises til uttalelse fra Fæmund sijte. Det forutsettes at Tufsingdal kjørelag 
tar kontakt med Fæmund sijte og gjennomfører veiing i samråd med disse.  

 

 

 

Sak 68.19 Ark 434  

Søknad om grunneiers samtykke Motorferdselslovens §10 – Kåre Johnny Øien 
 
Administrasjonens forslag til vedtak: 

I henhold til § 12 i Fjelloven gir Engerdal fjellstyre sitt samtykke etter § 10 i Lov om 

motorferdsel i utmark og vassdrag til at Kåre Johnny Øien kan kjøre med snøskuter 

etter omsøkt trase fra Skjærbekkdalen til Munkbetsetra. Samtykket gjelder for den 

delen av strekningen som ligger på statsallmenningen i Engerdal. Samtykket gis under 

forutsetninger og begrensinger som ligger i Engerdal kommunes dispensasjonsvedtak. 

 

Administrasjonens forslag til vedtak enstemmig vedtatt. Fjellstyrets vedtak ble dermed som 

følger: 

Fjellstyrets vedtak:  

I henhold til § 12 i Fjelloven gir Engerdal fjellstyre sitt samtykke etter § 10 i Lov om 

motorferdsel i utmark og vassdrag til at Kåre Johnny Øien kan kjøre med snøskuter 

etter omsøkt trase fra Skjærbekkdalen til Munkbetsetra. Samtykket gjelder for den 

delen av strekningen som ligger på statsallmenningen i Engerdal. Samtykket gis under 

forutsetninger og begrensinger som ligger i Engerdal kommunes dispensasjonsvedtak. 
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Sak 69.19 Ark 433/434  

Høring: Søknad om tiltak i snøskuterløypene – Engerdal snøscooterforening 
 
Administrasjonens forslag til vedtak:  

1. Engerdal fjellstyre har ingen innvendinge til at Engerdal kommune fjerner ryddet virke 

langs snøskuterløype i Jotholla som omsøkt. Dette forutsettes også i den avtalen som 

foreligger mellom kommunen, Statskog og fjellstyret. 

2. Fjellstyret har heller ingen innvendinger til at det legges bark på steder for å bedre 

terrengforholdene i forhold til vinterprepareringen.  

3. I henhold til § 12 i Fjelloven gir Engerdal fjellstyre sitt samtykke etter § 10 i Lov om 

motorferdsel i utmark og vassdrag til at Engerdal kommune kan kjøre med ATV for 

utføring av omsøkt tiltak. Samtykket gjelder for den delen av strekningen som ligger på 

statsallmenningen i Engerdal. Samtykket gis under forutsetninger og begrensinger som 

ligger i Engerdal kommunes dispensasjonsvedtak. 

 

Administrasjonens forslag til vedtak enstemmig vedtatt. Fjellstyrets vedtak ble dermed som 

følger: 

Fjellstyrets vedtak: 

1. Engerdal fjellstyre har ingen innvendinge til at Engerdal kommune fjerner ryddet virke 

langs snøskuterløype i Jotholla som omsøkt. Dette forutsettes også i den avtalen som 

foreligger mellom kommunen, Statskog og fjellstyret. 

2. Fjellstyret har heller ingen innvendinger til at det legges bark på steder for å bedre 

terrengforholdene i forhold til vinterprepareringen.  

3. I henhold til § 12 i Fjelloven gir Engerdal fjellstyre sitt samtykke etter § 10 i Lov om 

motorferdsel i utmark og vassdrag til at Engerdal kommune kan kjøre med ATV for 

utføring av omsøkt tiltak. Samtykket gjelder for den delen av strekningen som ligger på 

statsallmenningen i Engerdal. Samtykket gis under forutsetninger og begrensinger som 

ligger i Engerdal kommunes dispensasjonsvedtak. 

 

 

Sak 70.19 Ark 433/434  

Høring: Søknad om trasè for hundeløpet «Gloføken 2020» - Femundløpet AS 
 
Administrasjonens forslag til vedtak:  

1. Engerdal fjellstyre godkjenner for sin del at hundeløpet «Gloføken 2020» arrangeres 

som omsøkt og at trasèer preparers som skissert. Fjellstyret forutsetter imidlertid at 

berørte reinbeiteinteresser, skiløyper samt dressurområde hensyntas og at arrangøren i 

god tid etablerer en dialog med ansvarlige for disse interessene.  

2. Fjellstyret forutsetter også at Femundløpet innhenter nødvendig dispensasjon for 

motorferdsel i utmark i god tid før arrangementet. Dersom slik dispensasjon 

foreligger, gir Engerdal fjellstyre sitt samtykke etter Fjellovens § 12 og § 10 i Lov om 
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motorferdsel i utmark og vassdrag til at Femundløpet AS kan preparere løype for 

omsøkt arrangement. Samtykket gjelder for den delen av strekningen som ligger på 

statsallmenningen i Engerdal. Samtykket gis under forutsetninger og begrensinger som 

ligger i Engerdal kommunes dispensasjonsvedtak. 

 

Monica Bye Spånberg ba om å få sin habilitet vurdert, og fratrådte møtet ved behandling av 

dette spørsmålet. Spånberg ble enstemmig kjent inhabil i saken og deltok følgelig ikke i den 

videre behandlingen av saken. 

Fjellstyret fremmet følgende endringsforslag (i kursiv) til administrasjonens pkt 2 

2. Fjellstyret forutsetter også at Femundløpet innhenter nødvendig dispensasjon for 

motorferdsel i utmark i god tid før arrangementet. Dersom slik dispensasjon 

foreligger, gir Engerdal fjellstyre – på vegne av grunneier –  gir sitt samtykke etter 

Fjellovens § 12 og § 10 i Lov om motorferdsel i utmark og vassdrag til at 

Femundløpet AS kan preparere løype for omsøkt arrangement. Samtykket gjelder for 

den delen av strekningen som ligger på statsallmenningen i Engerdal. Samtykket gis 

under forutsetninger og begrensinger som ligger i Engerdal kommunes 

dispensasjonsvedtak. 

Administrasjonens forslag til vedtak med fjellstyrets endringer enstemmig vedtatt. Fjellstyrets 

vedtak ble dermed som følger: 

Fjellstyrets vedtak: 

1. Engerdal fjellstyre godkjenner for sin del at hundeløpet «Gloføken 2020» arrangeres 

som omsøkt og at trasèer preparers som skissert. Fjellstyret forutsetter imidlertid at 

berørte reinbeiteinteresser, skiløyper samt dressurområde hensyntas og at arrangøren i 

god tid etablerer en dialog med ansvarlige for disse interessene.  

2. Fjellstyret forutsetter også at Femundløpet innhenter nødvendig dispensasjon for 

motorferdsel i utmark i god tid før arrangementet. Engerdal fjellstyre – på vegne av 

grunneier –  gir sitt samtykke etter Fjellovens § 12 og § 10 i Lov om motorferdsel i 

utmark og vassdrag til at Femundløpet AS kan preparere løype for omsøkt 

arrangement. Samtykket gjelder for den delen av strekningen som ligger på 

statsallmenningen i Engerdal. Samtykket gis under forutsetninger og begrensinger som 

ligger i Engerdal kommunes dispensasjonsvedtak. 
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Sak 71.19 Ark 433/434  

Høring: Søknad om trasè for Femundløpet – Femundløpet AS 
 
Administrasjonens forslag til vedtak:  

1. Engerdal fjellstyre godkjenner for sin del foreslåtte justeringer av trasè for 

Femundløpet. Fjellstyret forutsetter imidlertid at berørte reinbeiteinteresser, ski og 

skuterløyper hensyntas og at arrangøren i god tid etablerer en dialog med ansvarlige 

for disse interessene.  

2. Fjellstyret forutsetter også at Femundløpet innhenter nødvendig dispensasjon for 

motorferdsel i utmark i god tid før arrangementet for strekninger der en ikke benytter 

etablert ski- eller skuterløypenett. Dersom slik dispensasjon foreligger, gir Engerdal 

fjellstyre sitt samtykke etter Fjellovens § 12 og § 10 i Lov om motorferdsel i utmark 

og vassdrag til at Femundløpet AS kan preparere løype for omsøkt arrangement. 

Samtykket gjelder for den delen av strekningen som ligger på statsallmenningen i 

Engerdal. Samtykket gis under forutsetninger og begrensinger som ligger i Engerdal 

kommunes dispensasjonsvedtak. 

 

Fjellstyret fremmet følgende endringsforslag (i kursiv) til administrasjonens pkt 2 

2. Fjellstyret forutsetter også at Femundløpet innhenter nødvendig dispensasjon for 

motorferdsel i utmark i god tid før arrangementet for strekninger der en ikke benytter 

etablert ski- eller skuterløypenett. Dersom slik dispensasjon foreligger, gir Engerdal 

fjellstyre – på vegne av grunneier –  gir sitt samtykke etter Fjellovens § 12 og § 10 i 

Lov om motorferdsel i utmark og vassdrag til at Femundløpet AS kan preparere løype 

for omsøkt arrangement. Samtykket gjelder for den delen av strekningen som ligger på 

statsallmenningen i Engerdal. Samtykket gis under forutsetninger og begrensinger som 

ligger i Engerdal kommunes dispensasjonsvedtak. 

Administrasjonens forslag til vedtak med fjellstyrets endringer enstemmig vedtatt. Fjellstyrets 

vedtak ble dermed som følger: 

Fjellstyrets vedtak: 

1. Engerdal fjellstyre godkjenner for sin del foreslåtte justeringer av trasè for 

Femundløpet. Fjellstyret forutsetter imidlertid at berørte reinbeiteinteresser, ski og 

skuterløyper hensyntas og at arrangøren i god tid etablerer en dialog med ansvarlige 

for disse interessene.  

2. Fjellstyret forutsetter også at Femundløpet innhenter nødvendig dispensasjon for 

motorferdsel i utmark i god tid før arrangementet for strekninger der en ikke benytter 

etablert ski- eller skuterløypenett. Engerdal fjellstyre – på vegne av grunneier –  gir sitt 

samtykke etter Fjellovens § 12 og § 10 i Lov om motorferdsel i utmark og vassdrag til 

at Femundløpet AS kan preparere løype for omsøkt arrangement. Samtykket gjelder 

for den delen av strekningen som ligger på statsallmenningen i Engerdal. Samtykket 

gis under forutsetninger og begrensinger som ligger i Engerdal kommunes 

dispensasjonsvedtak. 
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Sak 72.19 Ark 323  

Høring: Stedsutvikling Drevsjøgrenda 
 
Administrasjonens forslag til uttalelse:  

Engerdal fjellstyre er positive til stedsutviklingsprosjektet på Drevsjø og har ingen 

sterke innvendinger til framlagte planer. Det presiseres at fjellstyret først og fremst 

uttaler seg i forhold til de tiltak som berører statsallmenningsgrunn.  

Generelt mener fjellstyret at tynningshogst bør utføres slik at en ikke åpner opp for 

mye slik at resultatet blir tett løvoppslag etter få år. Det kan med fordel settes igjen 

enkelttrær med en viss avstand, og at en gjør tynning i flere omganger med noen års 

mellomrom.  

Fjellstyret påpeker viktigheten av å bevare kantvegetasjon langs vann og vassdrag. 

Denne er viktig for miljø generelt og for en rekke enkeltarter. På slike plasser må 

derfor hogst gjøres slik at en beholder skygge- og skjulmuligheter.  

Fjellstyret minner om at de tilrettelegginger og biotoptiltak som er utført i og langs 

Hyttelva er tenkt som en tilgang for bofaste og tilreisende, i tillegg til at hensikten var 

å bedre elva som biotop for fisk. Det er her viktig å bevare en del kantvegetasjon for å 

hindre for sterk solinnstråling samt bevare skjulmuligheter for en rekke arter.    

Fjellstyret mener det er viktig i et slikt prosjekt at tilrettelegginger gjøres med tanke på 

alle aldersklasser og funksjonsnivå av brukere. Videre at det tas hensyn til beitedyr, 

dyrket mark og adkomst til denne.  

  

Administrasjonens forslag til uttalelse enstemmig vedtatt. Fjellstyrets uttalelse bledermed som 

følger: 

Fjellstyrets uttalelse: 

Engerdal fjellstyre er positive til stedsutviklingsprosjektet på Drevsjø og har ingen 

sterke innvendinger til framlagte planer. Det presiseres at fjellstyret først og fremst 

uttaler seg i forhold til de tiltak som berører statsallmenningsgrunn.  

Generelt mener fjellstyret at tynningshogst bør utføres slik at en ikke åpner opp for 

mye slik at resultatet blir tett løvoppslag etter få år. Det kan med fordel settes igjen 

enkelttrær med en viss avstand, og at en gjør tynning i flere omganger med noen års 

mellomrom.  

Fjellstyret påpeker viktigheten av å bevare kantvegetasjon langs vann og vassdrag. 

Denne er viktig for miljø generelt og for en rekke enkeltarter. På slike plasser må 

derfor hogst gjøres slik at en beholder skygge- og skjulmuligheter.  

Fjellstyret minner om at de tilrettelegginger og biotoptiltak som er utført i og langs 

Hyttelva er tenkt som en tilgang for bofaste og tilreisende, i tillegg til at hensikten var 

å bedre elva som biotop for fisk. Det er her viktig å bevare en del kantvegetasjon for å 

hindre for sterk solinnstråling samt bevare skjulmuligheter for en rekke arter.    
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Fjellstyret mener det er viktig i et slikt prosjekt at tilrettelegginger gjøres med tanke på 

alle aldersklasser og funksjonsnivå av brukere. Videre at det tas hensyn til beitedyr, 

dyrket mark og adkomst til denne.  

 

 

 

Sak 73.19 Ark 361  

Høring: Søknad om boligtomt Drevsjø – Zakrisson/Løvli 
 
Administrasjonens forslag til uttalelse:  

1. Fjellstyret har vurdert søknaden spesielt i forhold til landbrukets behov, vilthensyn og 

friluftslivet i området. Man har ikke funnet tungtveiende grunner som tilsier avslag i 

forhold til dette. Under forutsetning av at grunneier og kommunale myndigheter gir 

sin godkjenning til boligbygging på det omsøkte areal, og at tilflytting skjer, kan 

fjellstyret for sin del godkjenne at det tillates boligbygging her. 

2. Det forutsettes at tomteavgrensing gjøres slik at den blir liggende så langt som 

praktisk mulig bort fra Vurrusjøens strandlinje og at forbudet om byggevirksomhet i 

strandsonen følges. Allmennheten skal ha tilgang til Vurrusjøen på samme måte som i 

dag.  

3. Når alle tillatelser til byggeprosjektet er i orden, kan fjellstyre for sin del godkjenne at 

et areal på inntil 2 daa selges som boligtomt. I tilfelle søker heller ønsker en 

festeavtale på tilsvarende boligtomt har heller ikke fjellstyret noen innvendinger til 

dette.  

Fjellstyret fremmet følgende endringsforslag (i kursiv) til administrasjonens forslag pkt 2:  

2. Det forutsettes at tomteavgrensing gjøres slik at den blir liggende så langt som 

praktisk mulig, minimum 50 meter,bort fra Vurrusjøens strandlinje og at forbudet om 

byggevirksomhet i strandsonen følges. Allmennheten skal ha tilgang til Vurrusjøen på 

samme måte som i dag.  

 

Administrasjonens forslag med fjellstyrets endringer enstemmig vedtatt. Fjellstyrets 

uttalelse ble dermed: 

Fjellstyrets uttalelse: 

1. Fjellstyret har vurdert søknaden spesielt i forhold til landbrukets behov, vilthensyn og 

friluftslivet i området. Man har ikke funnet tungtveiende grunner som tilsier avslag i 

forhold til dette. Under forutsetning av at grunneier og kommunale myndigheter gir 

sin godkjenning til boligbygging på det omsøkte areal, og at tilflytting skjer, kan 

fjellstyret for sin del godkjenne at det tillates boligbygging her. 
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2. Det forutsettes at tomteavgrensing gjøres slik at den blir liggende så langt som 

praktisk mulig, minimum 50 meter, bort fra Vurrusjøens strandlinje og at forbudet om 

byggevirksomhet i strandsonen følges. Allmennheten skal ha tilgang til Vurrusjøen på 

samme måte som i dag.  

3. Når alle tillatelser til byggeprosjektet er i orden, kan fjellstyre for sin del godkjenne at 

et areal på inntil 2 daa selges som boligtomt. I tilfelle søker heller ønsker en 

festeavtale på tilsvarende boligtomt har heller ikke fjellstyret noen innvendinger til 

dette.  

 

 

Sak 74.19 Ark 510  

Retningslinjer for skogforvaltningen på statsallmenningen i Engerdal  
 

Fjellstyrets forslag til vedtak:  

1. Fjellstyret vedtar retningslinjer for skogforvaltning som foreslått.  

2. Disse retningslinjene for skogforvaltning skal evalueres i fjellstyrets budsjettmøte i 

desember hvert år, første gang i desember 2020. 

3. Retningslinjene for skogforvaltning oversendes til Statskog SF og Engerdal kommune 

ved Formannskapet.   

Fjellstyrets forslag til vedtak enstemmig vedtatt. Fjellstyrets vedtak ble dermed som følger: 

Fjellstyrets vedtak: 

1. Fjellstyret vedtar retningslinjer for skogforvaltning som foreslått.  

2. Disse retningslinjene for skogforvaltning skal evalueres i fjellstyrets budsjettmøte i 

desember hvert år, første gang i desember 2020. 

3. Retningslinjene for skogforvaltning oversendes til Statskog SF og Engerdal kommune 

ved Formannskapet.   
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Sak 75.19 Ark 231  Saksbeh.: OOps 

Forberedelser til lokale lønnsforhandlinger.  

 

Fjellstyrets forslag til vedtak:  

Daglig leder gis forhandlingsfullmakt med Fellesforbundet i samsvar med det som ble 

avtalt i møtet.  

 

Fjellstyrets forslag til vedtak enstemmig vedtatt. Fjellstyrets vedtak ble dermed som følger: 

Fjellstyrets vedtak: 

Daglig leder gis forhandlingsfullmakt med Fellesforbundet i samsvar med det som ble 

avtalt i møtet.  

 


